
Делегат Драгутин Родић поставио је питање Савјету министара Босне и 

Херцеговине:  

''Да ли Савјет министара БиХ у свом програму рада припрема закона и 

упућивања у парламентарну процедуру има намјеру да предложи закон о споменицима 

и спомен-обиљежјима?  

Мислим да се ради о врло значајном закону и то из два разлога: први је да се 

обиљеже мјеста страдања у протеклом рату. И други је да се та област регулише на 

јединствен начин.” 

 


